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MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

 

Zadeva: Vprašanje 

 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba N.Si 

postavljam županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje.  

 

V Zalogu se že leta soočajo s problemom izjemno motečih vonjav, ki bistveno zmanjšujejo kvaliteto 

življenja  občanov.  Smrad se širi predvsem iz podjetja Koto, ki se ukvarja s predelavo živalskih 

odpadkov in kože, Centralne čistilne naprave in nekaterih drugih podjetij. Založani, združeni v okviru 

Civilne družbe so poslali že nešteto protestnih pisem in pritožb na različne institucije na lokalni in 

državni ravni kot tudi samim podjetjem, spremenilo pa se ni nič, dejansko se stanje le še slabša. 

Smrad ogroža pravico do zdravega življenjskega okolja, ki je zagotovljeno z Ustavo, kot je v eni 

izmed svojih odločb ugotovilo tudi Višje sodišče v Ljubljani: »Tudi intenziven in trajen smrad 

bistveno vpliva na življenjske pogoje v določenem okolju in lahko predstavlja resno motnjo, ki vpliva 

na kvaliteto življenja, lahko pa ogroža tudi zdravje prizadetega. Zato je mogoče zahtevati tudi varstvo 

pred škodo zaradi smradu.«  

 

V izogib pravnim posledicam, ki bi lahko bremenile Mestno občino Ljubljana oziroma mestni 

proračun nas zanima, kaj je bilo v zadnjem obdobju enega leta storjenega v smislu osnovne 

funkcije občine (ob sodelovanju navedenega podjetja), da zagotovi občanom ustavno  pravico 

do zdravega življenjskega okolja? Kdaj in kakšne ukrepe namerava Mestna občina Ljubljana 

izvesti, da bi se učinkovito razrešil problem, ki že resnično predolgo greni življenja občanov?  

 

 

V pričakovanju pisnega odgovora Vas lepo pozdravljam,  

 

                                                                                                                               

                                                                                                                                                                              

           
                                                                                                       Mojca Kucler Dolinar, 

                                                                                                       vodja Svetniškega kluba N.Si 

 

 

 

 

           


